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СРАВНИТЕЛЬНЫЕ АСПЕКТЫ ПРОБЛЕМЫ ПРЕДОТВРАЩЕНИЯ 
МЕДИКО-СОЦИАЛЬНЫХ ПРОБЛЕМ В ВЕЛИКОБРИТАНИИ И РОССИИ

Е.К. Склярова, В.Н. Макарова, О.В. Герасимова 

Предметом  исследования  являются  сравнительные  аспекты  опыта  предотвращения
медикосоциальных  проблем,  их  решения  в  Великобритании  и  России  в  XIX–XXI вв.  Рост
смертности населения, массовых заболеваний стал объектом статистических отчетов, пакета
медикосоциальных  законов,  обусловивших  становление  социальной  политики  Великобритании  в
эпоху урбанизации, необходимость ее постоянного совершенствования.
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Великобритания. 

The subject of the research is comparative aspects of the problem of the prevention of medicosocial
problems and the experience of its decision in Great Britain and Russia in XIX and XXI centuries. The
increase of the mortality of the population, pandemics in terms of the growth of the population and
cities has been the object of the first statistical and parliamentary reports, social laws that led to the rise
of the social policy in Great Britain in the period of urbanization, the importance of their constant
improvement. 
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